
PROTOKOLL
±{ra årsmøte 23.02.25 kl 18.00 Samfimnsalen i Begnadalen.

Til stede:  11 medlemmer til stede

Leder i Venneforeningen ønsket alle velkommen til det første årsmøte i
Venneforeningen.

Dagsorden:

1 . Konstituering
- Godkjenning av stemmeberettigede

• Godkjeiining av innkalling og dagsorden

-  Valg av møteleder

-  Valg av sekretær

-  Valg av to representanter ril å skrive under protokollen

2. Årsmelding

3. Regnskap 2024

4. Budsjett 2025

5. Arbeidsplan for 2025  (orientering vedr vedlikehold/utbedring av bramstasj on)

6. Innkomne forslag

7. Medlemskontingent

8. Endring av vedtekter

9-  Valg

• styreleder

- styremedlemmer

- varamedlem



1 .  Konstituering

1 1 medlemmer deltok på møtet

Vdtak:
11 stemmeberettige godkjent

' Innkalling og dagsorden

Vedtak:
Iniikalling og dagsorden godkjent

-  Valg av møteleder

Forslag Halstein Heiene som møteleder

Vedtak:
Halstein Heiene valgt.

- Valg av sekretær
Reidar Schlytter foreslås som sekretær

Vedtak:
Reidar Schlytter valgt som sekretær

-  Valg av to personer tiol å underskrive protokollen

Følgende ble foreslått til å underskrive protokolen

Kåre Randem og Kjell Ola Andreassen

Vedtak
Enstemmig valgt

2.  Årsmelding 2024

Leder leste opp årsmeldingen for 2024

Vedtak:
Årsmeldingen enstemmig vedtatt

3 .  Regnskap 2024

Forslqg til regnskap ble gjennomgått. Styret har behandlet regnskap i styremøte den
23 .02.25 og foreslår følgende behandling på årsmøte slik:

Årsmøte godkjenner regnskap for 2024

Vedtak:
Årsmøte godkjenner regnskap for 2024



Da det ikke foreligger regnskapstall eller mottatt økonomiske tilskudd er det vanskelig
å sette opp et budsjett på nåværende tidspunkt.

Styret foreslå følgende vedtak til årsmøtet:

Årsmøtet gir styret fiillmalti til å sette opp budsjett så snart de økonomiske ramme er
klarlagt mht tidligere vedtatt plan for utbedring av Gamle Begnadalen bramstasjon.

Vedtak:
Enstemmig vedtatt.

5 .  Arbeidsplan for 2025

Knut orienterte om arbeidsplan fiamover og signalisert at det vil komme iiinkalling til
en del dugnadsarbeid etter hvert. Anskaffelse av materiell m.m. vil bli anskaffet og evt
innleid hjelp vil også bli aktuelt.

Styret har behandlet saken i styremøte den 23.02.25 og forslår følgende vedtak på
årsmøtet_

Orientering om handlingsplan tas til orientering.  Styret rar fi]llmakt til å utarbeide en
€ndelig handlingsplan for 2025 så snart Venneforeningen har fatt melding om
økonomisk støtte mht til søknader som er sendt inn.

Vedtak:

Enstemmig vedtatt

6.  Innkomne forslag

Ved fiistens utløp er det ikke kommet inn noen forslag til behandling.

Vdtak:

Ingen saker til behandling

7.  Medlremskontingent

T*;-ed oppstart av Venneforeningen ble det ikke vurdert å innføre kontingent, men etter

livert som Vemeforeningen har begynt å behandle saker ser man i ettertid at det hadde
vært fomuftig å imføre en kontingent som kan sikre prosjektet mht forsikring osv.
Styret foreslår derfor følgende forslag til behaHd!ing på årsmø[€i.

Det innføres en kontingent pr medlem i)r. år på kr 100,-som skal være med å
sikre   evt framtidige faste utgifter som forsikring m.m.»

innkreving skjer vÆasserer som sender ut melding om kontingent pr. år. Kan
betaledirekte til Venneforeningens bankkonto eller bruk av Vipps.
Forslaget fi.emmes for årsmøte til godkjenning.

Vcdtak:
Styrerts forslag på kontingent på kr 100,- enstemmig vedtatt.

8 .  Endring av vedtekter

Med bakgrunn i at kommunen har overført brannstasjon vederlagsffitt til



§ 2 Fo-ål
Venneforeningen har som formål å viderefomidle historia om brannstasjon og
brannberedskapen i Begnadalen. Venneforeningen står som eier av eiendommen Gr/Br
72/30_

Aktivitetene i tilknytning til Begnadalen brannstasjon er i hovedsak definert gjennom
kultuminneplan for Sør-Audal kommune.

Styret foreslår følgende vedtak på årsmøtet.

Forslag til endring av vedtektene legges fram for årsmøte til godkjenning

Vedtak:
Enstemmig godkjeni

9. va,g

Valget ledes av årsmøtes møteleder. I og med at Venneforeningen er i startfasen har
man ikke valgt en valgkomite og styret foreslår til dette årsmøte at nåværende styre tar
gjenvalg inkl leder.

Følgende må velges i tillegg:

- Varamedlem:
Forslag Magne Damslora

Vdtak:
Magne Damslora enstemmig valgt

- - Va]gkomiæ
Forslqg om å velge valgkomite utsettes til neste årsmøte.

Vedtak:

Fordslsget endstermmig vedtatt.

- Kontrollutvalg
Forslag Svein Olav Kopperud og Anette Hougsrud

Vedtak:
Enstemmig valgt

Begnadalen, 23.03.25

Kåre Randem Kjell Ola Andreassen
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